
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 29. juni 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål BF
Vil ministeren redegøre for, hvad regeringen vil gøre for at indsatte, der måtte smugle
narko ind i fængslerne, får deres straf, og vil ministeren derudover redegøre for:
– Hvordan regeringen vil sørge for, at overbelægningen i landets fængsler falder?
– Om regeringen vil indføre kollektive straffe i forbindelse med fund af narkotika i celler,

når det ikke kan afgøres, hvem der har indsmuglet stoffet?
– Hvor mange penge, ministeren mener, er tilstrækkeligt for at løse problemet, og om

ministeren har sikret sig de nødvendige midler fra Finansministeriet?
Der henvises til artiklen ”Minister efter afsløringer om frit spil for kriminelle: Det kommer til
at tage år at løse problemer i fængslerne” fra Fyns Amts Avis den 20. juni 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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